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Varga Dániel, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Az ülést megnyitotta és megállapította, hogy a 
bizottság nyolc fővel határozatképes. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Kovács László 
György bizottsági tagot. Ismertette az előzetesen kiküldött napirendi pontokat. Kérdés, hozzászólás 
nem lévén szavazásra tette fel a meghívóban szereplő napirendi javaslatot.

A bizottság 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
1/2021. (VI. 21.1VKB határozata
a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésének napirendjéről 

Nyilvános ülésen:

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága a 2021. június 21-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
fogadja el:

1. A Képviselő-testület 2021. II. félévi munkatervének elfogadása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

2. A Halászbástya felső kilátó szint nyitvatartási rendje, a belépőjegy mértéke és a 
kedvezményezettek körének megállapítása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

3. A Budai Vár várfalának statikai stabilizációjának és felújításának megvalósítása 
előkészítéséhez komplex megvalósíthatósági tanulmány készítése
Előterjesztő: Varga Dániel elnök 4

4. A Környezetvédelmi Alap felhasználása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök
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5. A Budapest I. kerület közigazgatási területén található, Szabó Ilonka utcai 
kutyafuttató felújítása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

6. Ponty utca kereszteződésében található parkolásgátló oszlopok pótlása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

7. Párakapuk beszerzése
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

8. Kupakgyűjtő szív kihelyezése a Vízivárosban
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

9. Egyebek

Zárt ülésen:

1. A Harlequin Kft. Hess András tér 3. szám előtti közterületre irányuló vendéglátó 
terasz létesítése céljából benyújtott közterület használati hozzájárulás iránti 
kérelem
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

2. A Blinkee.city Kft. Budapest I. kerület 28 darab közterületi helyszínén 2021. július 
1. és 2021. december 31. közötti időszakban, helyszínenként 6 m2 alapterületen, 
összesen 8 db közösségi robogó üzemeltetése és elhelyezése céljából benyújtott 
közterület használati hozzájárulás iránti kérelme
Előterjesztő: Varga Dániel elnök
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1. A Képviselő-testület 2021. II. félévi munkatervének elfogadása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.

A bizottság 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
2/2021. (VI. 21 ü VKB határozata
a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 2021. II. félévre szóló 
munkatervéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „A Képviselő
testület 2021. II. félévi munkatervének elfogadása" tárgyú előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.

2. A Halászbástya felső kilátó szint nyitvatartási rendje, a belépőjegy mértéke és a 
kedvezményezettek körének megállapítása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: a nyitvatartás tekintetében két változat szerepel az előterjesztésben. Az „A" 
változat szerint 2021. július 1-től október 15-ig 9 órától este 8 óráig, valamint 2021. október 16-tól 
december 23-ig 9 órától este 7 óráig kellene belépődíjat fizetni a Halászbástya felső szintjén, a „B" 
verzió szerint 2021. július 1-től december 23-ig egységesen 9-től 19 óráig kellene belépődíjat fizetni. 
Az eltérés abban mutatkozik meg, hogy plusz 1 fő munkaerőt igényel, ha hosszabb nyitvatartási 
időben üzemel a Halászbástya felső szintje. A bizottság elnökeként azt javasolja a bizottságnak, hogy 
az „A” változatot fogadják el.
Kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot 
azzal, hogy a nyitvatartás az „A" változat szerint valósuljon meg.

A bizottság 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
3/2021. (VI. 21.1 VKB határozata
a Halászbástya felső kilátó szint nyitvatartási rendjéről, a belépőjegy mértékéről és a 
kedvezményezettek körének megállapításáról, valamint Budavári Kapu Kft. közszolgáltatási 
szerződésének módosításáról és a Halászbástya felső kilátó szint beléptetésével kapcsolatos 
üzemeltetési feladatokra, a beléptető rendszerének üzemeltetésére és az azzal kapcsolatos 
egyéb tevékenységek elvégzésére vonatkozó megállapodás megkötéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Halászbástya 
felső kilátó szint nyitvatartási rendje, a belépőjegy mértéke és a kedvezményezettek körének
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megállapítása" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatokat azzal, hogy a 
Halászbástya felső kilátó szint nyitvatartási ideje az alábbiak szerint alakuljon: „2021 július 1- 
től október 15-ig: 9 órától 20 óráig, 2021. október 16-tól december 23-ig: 9-órától 19 óráig”.

3. A Budai Vár várfalának statikai stabilizációjának és felújításának megvalósítása 
előkészítéséhez komplex megvalósíthatósági tanulmány készítése 
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.

A bizottság 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
4/2021. Ml 21.) VKB határozata
a Budai Vár várfalának statikai stabilizációjának és felújításának megvalósítása 
előkészítéséhez komplex megvalósíthatósági tanulmány készítéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „A Budai Vár 
várfalának statikai stabilizációjának és felújításának megvalósítása előkészítéséhez komplex 
megvalósíthatósági tanulmány készítése” tárgyú előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

4. A Környezetvédelmi Alap felhasználása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: az előterjesztésben szerepel egy táblázat, amely azt mutatja be, hogy milyen 
célokra kívánja az önkormányzat felhasználni az alapot.
Kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

A bizottság 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
5/2021. ÍVI. 21.1 VKB határozata 
a Környezetvédelmi Alap felhasználásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „A 
Környezetvédelmi Alap felhasználása" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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5. A Budapest I, kerület közigazgatási területén található, Szabó Ilonka utcai 
kutyafuttató felújítása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: az előterjesztése lényege, hogy a költségvetésben elkülönítettek 3 000 000 Ft-ot 
arra a célra, hogy az eléggé elhanyagolt állapotban lévő vízivárosi kis kutyafuttatót felújítsák. Az 
előterjesztés arra irányul, hogy az iroda a szükséges beszerzési eljárást folytassa le a felújítással 
kapcsolatban, majd ha ez megtörtént, akkor a soron következő bizottsági ülésre hozza vissza, hogy 
dönteni tudjanak arról, hogy a beérkezett ajánlatok közül melyiket támogatják. A cél az, hogy a 
közeljövőben a futtató megújulva fogadhassa a kerületi kutyásokat.
Kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

A bizottság 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
6/2021. A/l. 21.) VKB határozata
a Budapest I. kerület közigazgatási területén található, Szabó Ilonka utcai kutyafuttató 
felújításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budapest I. 
kerület közigazgatási területén található, Szabó Ilonka utcai kutyafuttató felújítása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

6. Ponty utca kereszteződésében található parkolásgátló oszlopok pótlása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Varga Dániel, elnök: az előterjesztés a Ponty utcai kereszteződésénél található parkolásgátló oszlopok 
pótlására irányult, mivel ezek az oszlopok a Ponty utca és Szalag utca kereszteződésében elég 
foghíjasak, ami rontja a városképet, és a biztonságos közlekedést is veszélyezteti.
Elmondta, a javaslatot eredetileg a képviselő-testület ülésére nyújotta be, de onnan ezt a javaslatot 
visszavonta, mivel kisebb jelentőségű kérdésről van szó, így csak a bizottság tárgyalja, illetve bizottsági 
határozat születik az oszlopok pótlásáról.
Kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.
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A bizottság 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
7/2021. (VI. 21.) VKB határozata
Ponty utca kereszteződésében található parkolásgátló oszlopok pótlása

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága javasolja, hogy a Szalag utca - Ponty utca kereszteződésében 
található parkolásgátló oszlopok haladéktalan pótlásáról döntsön. Felkéri a Budavári 
Önkormányzat polgármesterét, hogy a Budavári Polgármesteri Hivatal útján a pótlás iránt 
haladéktalanul intézkedjen.
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester

7. Párakapuk beszerzése
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: előterjesztésének lényege, hogy a költségvetésben külön sor szerepel párakapu 
beszerzésre. A nyári hőség mindnyájukat megviseli, amit ezzel kívánnak kicsit enyhíteni a kerületiek, 
illetve a kerületi gyalogos tranzit forgalom számára a nyári mindennapokban. Az előterjesztésben 3 
db párakapu beszerzése került feltüntetésre, melyek felosztása a legnagyobb forgalmú terekre lenne 
indokolt, így a Batthyány térre, a Szentháromság térre, valamint a Déli pályaudvar környékére.

Marshall Máté, bizottsági tag: megkérdezte, hogy a Déli pályaudvarhoz telepítendő párakaput a MÁV 
nem tudja-e megoldani saját finanszírozásban. Célszerűbb lenne azt a párakaput a Széli Kálmán tér 
felé rakni.

Varga Dániel, elnök: elmondta, alapvetően nyitott a párakapuk kihelyezését illetően. Azt kell látni, 
hogy a hozzávetőlegesen bruttó 3 000 000 Ft-os költségkeret kapacitástól és típustól függően 
nagyjából 3 db-ot, adott esetben 4 db-ot fedez, de ez nyilván a beszerzési eljárás végén kerül majd 
eldöntésre. A Déli pályaudvaron véleménye szerint nagyobb a forgalom, és közigazgatásilag 
egyértelműen az I. kerület területéhez tartozik, így könnyebben találhatnak helyez az elhelyezésre. 
Kihelyezhetik a Széli Kálmán térre is, de annak ténylegesen nagyon kis része tartozik az I. kerülethez, 
a főbb csomóponti része már a II. kerülethez. Azonban ha a keretbe több párakapu is belefér, akkor 
oda is kihelyezhetnek egyet. A kapuk bizonyos paraméterek mentén, ha adott feltételek biztosítottak, 
mobilisak is. Ha az idei évben a kihasználtság nem olyan lesz a Déli pályaudvaron, akkor a következő 
évben más területre is kihelyezhetik őket, hiszen ezek a kapuk az önkormányzat tulajdonában 
maradnak vagy akár bővíthetik is a kapuk körét.

dr. Patthy Szabolcs, bizottsági tag: megkérdezte, hogy hogyan mérik a kihasználtságot; lesz-e 
fotocellás számláló. Javasolja, hogy legyen.

Varga Dániel, elnök: megköszönte a javaslatot. Egy érzékelő beszerelése véleménye szerint nem óriási 
plusz költség, ezért képviselő úr felvetését megfontolásra javasolja, és javasolja a bizottságnak, hogy 
feltételként rögzítse a döntési javaslatban, miszerint a beszerzés lehetőség szerint úgy kerüljön 
kiírásra, hogy a kapuk számlálóval legyenek ellátva. Amennyiben a technikai paraméterek és a 
költségkeret megengedi, akkor javaslja, hogy ez így kerüljön be a döntési javaslatba. Ha egy ilyen
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érzékelő annyira megemeli a végső árat, hogy a rendelkezésre álló keretből nem jön ki, akkor el kell 
hogy engedjék, hiszen a célt nem nem feltétlenül szolgálja.

dr. Németh Mónika, aljegyző: véleménye szerint fontos, hogy a közösséget érintő beszerzésekről a 
bizottság véleményt alkosson. Javasolta, hogy amennyiben a téma visszakerül a bizottság elé - hiszen 
bizonyára tudni szeretnék, hogy milyen kinézetű párakapu került beszerzésre -, akkor egyeztethetnek 
a pontos helyszínekről is. Megvizsgálják azt is, hogy beszerezhető-e számlálóval ellátott párakapu. 
Mindenképpen fontosnak tartja emellett, hogy olyan helyre kerüljön, ahol kamera van, mert a BÚJSZ 
által kezelt játszótereken például volt olyan párakapu, amit tönkretettek, Ha a bizottság tehát dönt 
párakapuk beszerzéséről, akkor ezt követően a beszerzést elindítják, és a bizottság a következő 
ülésén egyrészt megvizsgálhatja, hogy ezért a pénzért milyen a dizájnt kapnak, másrészt 
egyeztethetnek még a helyszínekről is.
A beszerzés most nagyon időszerűvé vélt, ezért köszönik képviselő úr javaslatát.

Varga Dániel, elnök: a jelen előterjesztés elfogadása esetén a bizottság elé nem jöv vissza a javaslat. 
Ha azt szeretnék, amit aljegyző asszony javasolt, hogy visszajöjjön, az annyiban lassítja a folyamatot, 
hogy a következő bizottsági ülés várhatóan július 13-án lesz. Részéről van erre nyitottság, hogy ha a 
beszerzés előbb lezajlik, akkor akár másfél héten belül tartsanak bizottsági ülést a témáról, mert a 
július 13-i ülés időpontját ennek kapcsán késői.
Kérte, hogy döntsenek egyrészt arról, hogy melyik opció valósuljon meg, másrészt úgy fogadják el az 
előterjesztést, hogy különböző opciókra - számlálós vagy nem számlálós - is kérjenek árajánlatot, 
illetve kapacitásbeli különbséget is tegyenek, hiszen egy nagyobb teljesítményű költségesebb.

dr. Patthy Szabolcs, bizottsági tag: azért szeretné, ha lenne benne számláló funkció, mert nem tudja, 
hogy mekkora szám a jó. Ezt lehet majd bővíteni, ha olyan számok érkeznek vissza. Ez segíti a 
bizottsági tagok döntését is a jövőre nézve.

Varga Dániel, elnök: támogatja; amiből jó statisztikákat levonni városfejlesztés szempontjából, abban 
jómaga partner.
Ha további kérdés, hozzászólás nincs, akkor kellene most dönteni, hogy a bizottság szeretné-e, hogy 
a beszerzés visszajöjjön a bizottság elé. Ez az eredeti javaslatban nem szerepel, ezért arról külöb 
szükséges dönteni.
Amennyiben pozitív lesz a döntés, akkor jelezte, hogy az ülés végén egy időpontot szükséges 
egyeztetni olyan módon, hogy addigra a beszerzés is lefolytatható legyen.
További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot azzal, hogy a párakapu beszerzés olyan módon kerüljön kiírásra, hogy az árajánlat több 
opcióra kerüljön megkérésre, továbbá a beszerzés további döntésre kerüljön vissza a Városfejlesztési 
és Környezetvédelmi Bizottság következő ülésére.

A bizottság 6 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
8/2021. (VI. 21.) VKB határozata
párakapuk beszerzéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a párakapu beszerzés 
olyan módon kerüljön kiírásra, hogy az árajánlat több opcióra kerüljön megkérésre, továbbá a
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beszerzés további döntésre kerüljön vissza a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 
következő ülésére.
Határidő: 2021. július 5.
Felelős: polgármester

Varga Dániel, elnök: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a fenti 
kiegészítéssel.

A bizottság 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
9/2021. A/l. 21.) VKB határozata
párakapuk beszerzéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Párakapuk 
beszerzése" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a 8/2021. (VI. 21.) VKB 
határozatban elfogadott módosítással.

8. Kupakgyűjtő szív kihelyezése a Vízivárosban
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: az előterjesztése lényege, hogy a költségvetés biztosít a képviselők részére egy 
1 000 000 Ft összegű keretet, amit a körzetük fejlesztésére fordíthatnak. Úgy gondolta, hogy az idei 
évi keretének terhére szeretne beszerezni egy kupakgyűjtő szívet a Vízivárosba. A kupakgyűjtő szív 
egy karitatív akció; beteg gyerekek számára gyűjtenek így különböző szervezetek. Számos település 
csatlakozott már ehhez az akcióhoz. A közösségi médiában többen kérték, hogy az I. kerületben is 
létesüljön ilyen szív. Úgy gondolja, hogy a karitatív célon túl ez a Vízivárosban jó találkozási pontként is 
szolgálhatna. Ahogyan a javaslatban is szerepel, egyedi dizájnnal javasolja ellátni, így kvázi egy szelfi 
pont is üzemelhetne a Vízivárosban. A szív a Donáti utca és a Toldy utcai játszótér előtti kis parkba 
kerülne kihelyezésre. Az erről való döntés is visszajön majd a július 13-ai bizottsági ülésre a javaslat 
értelmében.

Kovács László György, alelnök: megkérdezte, hogy hány darabról van szó.

a javaslat 1 db szívre vonatkozik, a beszerzés a képviselői kerete terhére történik. Amennyiben a 
képviselőtársa, szeretne hasonló beszerzést, akkor azt megteheti a saját kerete terhére. Javasolja, 
hogy tegyen szóbeli módosító javaslatot, és ebben az esetben fel is teszi szavazásra, hogy további 1 
db szív kerüljön beszerzésre hasonló paraméterekkel.

Kovács László György, alelnök: kérdése, hogy az áráról van-e információ.

Varga Dániel, elnök: az árát nem tudják, az a beszerzésből derül majd ki.

Kovács László György, alelnök: szeretne csatlakozni - attól függően, hogy mennyibe kerül és hány 
darab kerülhet megrendelésre.
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Varga Dániel, elnök: tehát alelnök úrtól érkezett egy módosító javaslat, miszerint ő is szeretne a saját 
képviselői keretének terhére egy ilyen szívet elhelyeztetni a körzetében. Kéri alelnök urat, hogy 
egyeztessen az illetékes iroda munkatársaival a helyszín kapcsán, hogy amikor a következő ülésen a 
javaslat visszajön tárgyalásra, akor az már legyen megjelölve.

Marshall Máté, bizottsági tag: megkérdezte, hogy közterület foglalási engedélyre köteles-e.

Varga Dániel, elnök: tudomása szerint nem, tekintettel arra, hogy az önkormányzat a saját 
közterületére helyez ki utcabútort, és ebben a szakiroda munkatársai is megerősítik.
További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot azzal, hogy további 1 db kupakgyűjtő szív kerüljön kihelyezésre Kovács László György 
képviselő egyéni képviselői keretének terhére.

A bizottság 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
10/2021. fVL 21.) VKB határozata
kupakgyűjtő szív kihelyezésére

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Kupakgyűjtő 
szív kihelyezése a Vízivárosban" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot azzal a 
kiegészítéssel, hogy további 1 db kupakgyűjtő szív kerüljön kihelyezésre Kovács László György 
képviselő egyéni képviselői keretének terhére.

9. Egyebek

Varga Dániel, elnök: tájékoztatta a bizottságot, hogy a 2020. november 1-jétől életbe lépett 
közterület-használati rendeletük értelmében az I. kerület területén csak engedéllyel lehet elektromos 
rollereket forgalmazni. A Lime szolgáltató folyamatosan rollerekkel jelenik meg az I. kerületben - 
engedély nélkül. Az elmúlt fél évben több alkalommal kísérelte meg polgármester asszony és jómaga 
is, hogy megállapodjanak velük, és rendezett keretek között szolgáltathassanak az I. kerületben olyan 
módon, amit a közterület-használati rendelet lehetővé tesz. A Lime ennek nem kíván eleget tenni, az 
önkormányzat és a cég elképzelési rendkívül távol állnak egymástól, a rollereik pedig a kerület 
perifériás területein, illetve egyéb pontjain rendszeresen fel-feltűnnek, ami okán a közterület
felügyelet rendszeresen intézkedni kénytelen a rollerek ügyében. Tudomása szerint a soron 
következő bizottsági ülésre számos fellebbezés is érkezni fog a Lime-tól, akik nem tartják be a 
vonatkozó kerületi jogszabályokat, viszont sérelmezik azt, hogy ezért a kerületi hatóságoktól 
bírságban részesültek. Nagyon szeretné azt, hogy a ezek a bírságok hatással legyenek arra, hogy a 
Lime-mal mielőbbi megállapodásra jussanak. Szeretné, hogy az álláspontok közeledjenek, mivel 
korábban az elektromos rollerek témája már többször napirenden volt a a bizottságnál.
Megkérdezte az iroda munkatársait, reálisan mit tartanak megfelelő határidőnek, hogy egy bizottsági 
ülés keretében a párakapu beszerzése visszajöhessen még a július 13-ai ülés előtt.

Légárné Gulyás Rita, irodavezető: az ajánlatkérés összeállítására biztosan szükségük van két napra, 
illetve van egy belső aláírási rend az ajánlatkérésekre, amihez szintén idő szükséges. Véleménye 
szerint július 5-ig ez megvalósulhat.
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Varga Dániel, elnök: amennyiben ez jogilag megoldható, és a bizottság tárgyalni tudja, akkor kéri a 
tagok hallgatólagos beleegyezését, hogy július 5-én tárgyalhassák a témát. Ugyanakkor jelezte, hogy 
július 5-én szabadságon lesz, ezért kéri Kovács László György alelnök urat, hogy az ülést vezesse le 
helyette.
A visszajelzések alapján úgy látja, hogy a bizottság határozatképes ülést tud tartani július 5-én, ezért 
aznapra össze fogja hívni az ülést további döntésre.

További észrevétel, hozzászólás nem lévén az Elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.

Budapest, 2021. június 30.
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